
Sprawozdanie sołtysa z działalności Rady Sołeckiej 

za okres: luty – grudzień 2011 roku

Zgodnie ze Statutem Sołectwa Padniewko stanowiącym załącznik nr 17  do 
uchwały nr XI/95/03  Rady Miejskiej w Mogilnie z dnia 17  września 2003r. 
Sołectwo Padniewko stanowi jednostkę pomocniczą Gminy Mogilno. Organem 
wykonawczym sołectwa jest Sołtys, Rada Sołecka stanowi organ wspomagający 
realizację zadań sołeckich. 

Do kompetencji sołtysa należy:
- organizowanie i inicjowanie przedsięwzięć społecznych mających na celu   
  poprawę warunków życia społeczności sołeckiej,
- zwoływanie zebrań i przewodniczenie ich obradom,
- reprezentowanie sołectwa na zewnątrz,
- przewodniczenie radzie sołeckiej,
- wykonywanie uchwał zebrania,
- opiniowanie wniosków mieszkańców sołectwa,
- działanie w zakresie obronności i ochrony pożarowej,
- inkaso niektórych podatków i opłat,
- zapobieganie klęską żywiołowym i usuwanie ich skutków.

Nowo wybrana Rada Sołecka wspólnie z sołtysem w pierwszym roku 
urzędowania postawiła sobie za cel integrację mieszkańców wszystkich wsi 
wchodzących w skład sołectwa Padniewko, a także dalszy rozwój infrastruktury 
tychże miejscowości.  Z ogromnym zadowoleniem możemy stwierdzić,  że 
pierwsze zadanie udało się zrealizować. Liczne imprezy integracyjne, spotkania 
dla dzieci oraz zawody sportowe cieszyły się dużym zainteresowaniem. 
 Jesteśmy przekonani,  że z każdym rokiem osób uczestniczących w życiu 
społecznym naszego „małego podwórka” będzie coraz więcej. Podjęto również 
działania na rzecz poprawy przepływu informacji na linii sołtys –  mieszkańcy, 
urząd gminy –  mieszkańcy.  Powstała strona internetowa www  .  padniewko  .  pl  , 
gdzie znajdują się bieżące informacje dotyczące sołectwa,  komunikaty oraz 
zawiadomienia i zaproszenia.  Udostępniona została skrzynka e-mailowa za 
pośrednictwem której można kierować swoje wnioski oraz zapytania do sołtysa. 
W każdej miejscowości zostały zamontowane tablice informacyjne, które mają 
duży  wpływ na przepływ oraz dostępność informacji. Zainicjowano także nowy 
sposób powiadamiania mieszkańców za pomocą „kurendy”.

http://www.padniewko.pl/


Realizacja drugiego zadania nie była już tak łatwa.  Na początku roku 
wytyczyliśmy sobie kilka celów,  które pragnęliśmy podjąć wspólnie z pomocą 
mieszkańców,  samorządu terytorialnego oraz odpowiednich instytucji.  Przez 
okres 10 miesięcy podejmowaliśmy starania w celu ich realizacji. 

Zadania, które udało się zrealizować w 2011 roku:
1. Realizacja funduszu sołeckiego poprzez zakup:

- dwóch kosiarek spalinowych za kwotę 4.000,01 zł
- doposażenie placu zabaw w Padniewku za kwotę 5.499,33 zł
- zakup urządzeń na plac zabaw mający powstać w miejscowości Baba za 

              kwotę 9.999,90 zł.
Kwota funduszu sołeckiego przysługująca na rok 2011 –  19.547,98  zł, 
kwota wykorzystana – 19.499,24 zł.

2. Założenie oraz prowadzenie strony internetowej www  .  padniewko  .  pl  .
3. Montaż tablic informacyjnych w miejscowości Padniewko, Kopczyn, Baba, 
    Szerzawy. Zadanie zrealizowane w ramach inicjatywy lokalnej. 
4. Budowa utwardzonej nawierzchni drogi w miejscowości Szerzawy
    „Duszyniówka”.
5. Pozimowe remonty dróg: Padniewko-Gozdawa, Padniewko-Kopczyn,  
    Mogilno-Baba.
6. Budowa boiska do siatkówki plażowej w Padniewku – inicjatywa lokalna przy 
    wsparciu sponsorów.
7. Budowa asfaltowego placu przy boisku sportowym w Padniewku – inicjatywa 
    i wykonanie sponsorów.
8. Zakup zestawu nagłośnieniowego o łącznej wartości 2.550,00 zł - środki 
    własne sołectwa.

W grudniu 2011r.  w ramach działania 413  „Wdrażanie lokalnych strategii 
rozwoju”  objętego PROW na lata 2007-2013,  świetlica wiejska w Padniewku 
została doposażona o następujący sprzęt:
- chłodziarko-zamrażarkę,
- zestaw garnków,
- zestaw obiadowy oraz
- kuchenkę mikrofalową.

Imprezy okolicznościowe oraz spotkania zorganizowane w 2011r. 
- Turniej piłkarski o puchar sołtysa
- Zajęcia plastyczne dla dzieci i młodzieży
- Piknik rodzinny
- Zabawa taneczna

http://www.padniewko.pl/


- Dożynki sołeckie
- Spotkanie ze Świętym Mikołajem.

Pomimo ogromnego zaangażowania rady sołeckiej niestety nie wszystkie 
podjęte inicjatywy udało się zrealizować.  Głównym powodem niepowodzeń 
były napotkane trudności administracyjno-prawne. 

Zadania niezrealizowane:
1. Powstanie placu zabaw w miejscowości Baba
2. Przywrócenie asfaltowej nawierzchni drogi Padniewko-Kopczyn
3. Wycinka drzew w m. Baba, Szerzawy
4. Remont świetlicy wiejskiej 
5. Montaż piłko-chwytaków na boisku sportowym

Ad. 1.  Ze względu na brak gruntu gminnego w miejscowości Baba powstanie 
placu zabaw okazało się czasowo niemożliwe. Rada Sołecka wystąpiła z prośbą 
do Burmistrza Mogilna o skierowanie wniosku do Agencji Nieruchomości 
Rolnych o nieodpłatne przekazanie gruntu z przeznaczeniem na plac zabaw. 
Złożony wniosek wstępnie został oceniony pozytywnie,  niemniej podstawę do 
przekazania gruntu stanowi komplet dokumentów skierowanych do ANR. 
Burmistrz Leszek Duszyński zapewnia,  iż stosowna dokumentacja zostanie 
przekazana w I kwartale 2012r.

Ad. 2. Rada Sołecka skierowała do Urzędu Miejskiego w Mogilnie dwa pisemne 
wnioski (dnia 01-03-2011r.  oraz 20-06-2011r.)  o przywrócenie asfaltowej 
nawierzchni drogi Padniewko-Kopczyn. Został przeprowadzony remont, jednak 
asfaltowa nawierzchnia nie została przywrócona.

Ad.  3.  Dnia 30-03-2011r.  został złożony wniosek do Burmistrza Mogilna o 
zezwolenie oraz wycinkę drzew i krzewów w miejscowości Szerzawy, Baba oraz 
w Padniewku.  Wniosek został rozpatrzony pozytywnie.  Brak środków w 
budżecie gminy uniemożliwił realizację zadania.  Wycinka krzewów w 
Padniewku,  po uprzednim uzgodnieniu z osobami decyzyjnymi została 
wykonana przez mieszkańców sołectwa.

Ad.  4.  Dnia 01-08-2011r.  Rada Sołecka zwróciła się z prośbą do Burmistrza 
Mogilna o umożliwienie wystąpienia z wnioskiem w ramach tzw.  „Małych 
projektów”  (środki zewnętrzne)  celem przeprowadzenia remontu świetlicy 
wiejskiej w Padniewku.  Remont zakładał wymianę instalacji elektrycznej, 



wymianę drzwi zewnętrznych oraz wewnętrznych, wymianę pieca kaflowego na 
kominek grzewczy a także malowanie. Załączony do pisma całkowity kosztorys 
obejmujący materiały oraz robociznę opiewał na kwotę 20.313,11  zł netto. 
Niestety ze względu na brak dokumentacji projektowej przystąpienie do 
konkursu organizowanego przez lokalną Grupę Działania „Sąsiedzi wokół Szlaku 
Piastowskiego” okazało się niemożliwe. Burmistrz Leszek Duszyński w piśmie z 
dnia 31-08-2011r. zapewnił, iż stosowna dokumentacja zostanie przygotowana 
w roku 2012 dając możliwość wzięcia udziału w kolejnej edycji konkursu. 

Ad.  5.  Dnia 01-06-2011r.  Rada Sołecka zwróciła się z prośbą do Burmistrza 
Mogilna o podjęcie działań w celu ogrodzenia boiska sportowego w Padniewku 
oraz montażu piłko-chwytaków. Niestety zadanie nie zostało zrealizowane.      

Zadania wnioskowane w roku 2010r.  o ujęcie w budżecie gminy na rok 2011 
przez uprzedniego sołtysa Jana Zielińskiego. 

- Ogrodzenie boiska sportowego
- Utwardzenie drogi od sklepu do P. Kończal
- Założenie lamp od sklepu do P. Kończal
- Budowa chodnika oraz ścieżki rowerowej od sklepu do ul. Padniewskiej
- Założenie lamp w m. Szerzawy 
Rada Sołecka podejmuje wszelkie starania w celu realizacji powyższych zadań. 
Wierzymy, że wszystkie wnioskowane inwestycje uda się sfinalizować w  2012 
roku.

Dnia 13-09-2011r. Rada Sołecka wystąpiła do Burmistrza Mogilna z wnioskiem 
o ujęcie następujących zadań w budżecie gminy na rok 2012:
- Budowa nawierzchni asfaltowej drogi od sklepu do P. Kończal
- Budowa piłko-chwytaków oraz ogrodzenie boiska sportowego
- Montaż 5 lamp w m. Szerzawy
- Bieżące naprawy dróg gruntowych i asfaltowych.

Dnia 26-09-2011  Rada Sołecka wystąpiła do Starostwa Powiatowego z 
wnioskiem o ujęcie zadań w  budżecie powiatu na rok 2012:
- Przygotowanie dokumentacji celem utworzenia w latach kolejnych chodnika 
  ze ścieżką rowerową przy drodze nr 2408C Niestronno – Mogilno od sklepu do 
  ul. Padniewskiej.  



W okresie od lutego do grudnia 2011r.  odbyło się jedno zebranie z 
mieszkańcami sołectwa.  Podjęto uchwałę dotyczącą przeznaczenia funduszu 
sołeckiego na rok 2012 w kwocie 20.719,75 zł. Obecni na zebraniu mieszkańcy 
zadecydowali,  że fundusz sołecki w całości zostanie przeznaczony na zakup 
materiałów do budowy wiaty przy boisku sportowym oraz zakup bądź 
przygotowanie niezbędnej dokumentacji. 
W wyniku skierowania pism do lokalnych przedsiębiorców z prośbą o pomoc 
finansową przy  planowanej inwestycji udało się pozyskać sponsora 
zewnętrznego. Firma PUH Chemirol z Mogilna przekazała darowiznę w kwocie 
2.000,00 zł na rzecz budowy wiaty w Padniewku.
  
W trakcie roku odbyły się 2 spotkania z młodzieżą oraz 8 zebrań Rady Sołeckiej. 
Podczas obrad poruszano tematy dotyczące bieżących problemów sołectwa, 
podejmowano decyzję co do kierunku działania, omawiano organizację imprez 
integracyjnych.  Sołtys przedstawiał sprawozdania finansowe z imprez 
organizowanych w minionym okresie.

Szczegółowe sprawozdanie finansowe z działalności sołectwa w okresie 02-
12/2011r.  do wglądu u sołtysa.  Zainteresowane osoby proszone są o kontakt 
telefoniczny lub e-mailowy.  Dane teleadresowe dostępne na stronie 
www  .  padniewko  .  pl   w zakładce kontakt. 

Sołtys oraz Rada Sołecka składają serdeczne podziękowania dla wszystkich 
osób oraz przedsiębiorców wspierających nasze działania zarówno w sposób 
finansowy jak i poprzez pomoc własną,  doradztwo,  a także merytoryczną 
krytykę. Wszystkie propozycje, wskazówki lub uwagi są dla nas bardzo cenne. 
Podziękowania kierujemy również za uczestnictwo we wszystkich 
podejmowanych przez nas inicjatywach.  Państwa radość oraz zadowolenie 
jest dla nas motywacją do dalszej pracy na rzecz naszego sołectwa.   

Padniewko, dnia 16-02-2012r.

Sołtys Sołectwa Padniewko Rada Sołecka
    Bartłomiej Molenda w Padniewku

http://www.padniewko.pl/



